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Dato/Tid/Sted: 23.05.19 / kl. 19.30 / Sergiu 
Mødetype: Bestyrelsesmøde i grundejerforening 
Deltagere: Mads, Sergiu, Mikkel R, Mikkel H & Søren(ref.) 

 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra forrige møde 
- Referatet er godkendt uden yderligere kommentarer 

 
2. Henvendelser fra medlemmer (Alle) 
- Svend har kontaktet Mikkel R vedr. et hjul på en trailer, der er gået i stykker. Dette er der blevet taget hånd 

om.  
 

3. Opdatering af medlemsliste – (Mikkel H.) 
- Der er et enkelt nyt medlem samt et medlem, der har betalt, men ikke opdateret sine oplysninger.  

 
4. Status økonomi – indeværende og kommende disponeringer (Mikkel R) 
- Mikkel R har mødtes med Kresten, og CVR er flyttet over på førstnævntes navn. 
- Overdragelse af bankoplysninger er tilsvarende sat i værks.  
- Depotbestyrerne har fået overført deres årlige beløb 
- Alt i alt forløber overdragelsen planmæssigt  
- Der er overført 150 kr. for det ødelagte hjul på den ene trailer 

 
5. Status på nuværende opgaver 

a. Hjemmeside – (Mads) 
i. Mads mangler at få overført og informeret Sergiu opgaverne vedr. at drifte 

hjemmesiden. 
- Der aftales et møde snarest mellem Sergiu og Mads, så driften kan overflyttes. De aftaler indbyrdes et 

mødetidspunkt. 
 

ii. Mailadresse forslag fra alle mangler? 
- Sergiu har sendt ny mailadresse - Det mangler fra resten 

 
b. Materialeudlån, opdatering, booking (Mikkel/Mikkel) 

i. Status 
 

- Mads forsøger at hjælpe Uwe med defekten på traileren  
- Der arbejdes fortsat hen imod at bookingen af udstyr skal digitaliseres, hvis der er opbakning til dette 
- Der skal holdes kontakt med depotbestyrerne vedr., om udstyret udlånes, således at vi kan sortere i det. 

Depotbestyrerne er obs på, hvad der efterspørges. Det handler om kun at have det udstyr, der helt konkret 
efterspørgsel på. De resterende objekter kan ligeså godt sælges.  

-  Der skal tages initiativ til et depotbestyrermøde. 2XMikkel går videre med dette.  
- Bestyrelsens medlemmer opfordres til at gøre sig yderligere tanker vedrørende udstyr, som kan være relevant 

for foreningens medlemmer.  
 

 
c. Ejendomsmægler/Ambassadør (Søren/Alle) 

i. Status på ambassadører og ejendomsmæglere 
- Søren tager sig af dette. Der skrives i første omgang til de potentielle ambassadører, der har tilkendegivet, at 

de har interesse. Ejendomsmæglerne notificeres igen på mail og rent fysisk.  
 
d. Kloakseparering og privatisering (Alle) 

- Der er intet nyt at berette til dette punkt på dagsordenen 
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e. Nyt fra fællesrådet (”Klaus”) 
- Der er omfattende planer om byfortætning flere steder inden for grundejerforeningens område. F.eks. skal 

der rives bygninger ned i Bispehaven for at opfylde 40 % kriteritet.  I forlængelse heraf skal der bygges ved 
Spargrunden i 4-5 etager. Der er yderligere planer om byfortætning omkring Klokkerfaldet. Der er stiftet en 
ny grundejerforening, som vil forsøge at bekæmpe denne udvikling. Deslige er der høringsvar vedrørende 
Frydenlund.  

 
f. SolbakkenRun arrangementet (Alle) 

i. Der er ingen tilmeldte! 
- Arrangementet aflyses på ubestemt tid. Dette foranlediger en diskussion om grundejerforeningens fremtid. 

Bestyrelsens medlemmer betoner igen et ønske om at være mere end blot en platform til at udlåne udstyr. 
 
g. Facebook layout, indhold og vedligehold (Sergiu) 

- Bestyrelsens medlemmer opfordres til at være proaktive ift. at invitere folk 
 

h. Solbakken ”kontra” Hasle fællesråd (afventer) 
- Intet nyt at berette her 

 
6. Øvrig opgaver og forslag 

a. Mosteriet opbevares i kirkens skur. I løbet af det næste ½ års tid skal der findes en 
alternativ opbevaring pga. indretning af toilet. 

- Mikkel H kan have udstyret i kælderen 
 

7. Evt. 
a. Næste møde? 

- Tirsdag den 25. juni 2019 kl. 19.30 hos Sergiu.  


